

Protokół Nr 41/18
z posiedzenia Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu
w dniu 9 lipca 2018 roku

W posiedzeniu uczestniczyli radni – zgodnie z listą obecności oraz Pani Magdalena Sączawa-Szwedowska Skarbnik MiG, Pan Jacek Ostrowski, Pan Wojciech Kacperski, Pan Michał Hajdukiewicz, Pan Jakub Zawada, Pan Andrzej Szawan, Pani Joanna Rudel-Tarnawa Prezes Stowarzyszenia AKTYWNI oraz dyrektorzy placówek oświatowych.

Porządek obrad:

1. Informacja o planowanych działaniach szkół w celu przygotowania placówek do nauczania w klasach ósmych.
2. Wyniki egzaminów gimnazjalnych.
3. Organizacja zajęć dla dzieci i młodzieży w czasie wakacji.
4. Sprawy bieżące.

Ad. 4

Pan Jakub Zawada przypomniał, że projekt uchwały w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie MiG Sobótka oraz projekt uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów był już omawiany na ostatniej komisji budżetowej. Dodał, że również regulamin dostarczania wody i odprowadzania ścieków powinien zostać uchwałą Rady przekazany do Polskich Wód. Przedstawił zapisy ustawowe w sprawie przekazania wspomnianego regulaminu. Zaznaczył, że do propozycji zakładu zostały naniesione niewielkie zmiany, teraz ten projekt Rada musi przesłać do Polskich Wód i dopiero mając od nich pozytywną opinię może podjąć właściwą uchwałę.

Komisja jednogłośnie (7 głosów „za”) pozytywnie zaopiniowała przedstawiony regulamin dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Sobótka

Pan Jakub Zawada poinformował, że otrzymali już opinię Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego we Wrocławiu w sprawie dwóch projektów uchwał dotyczących odpadów. Odnosząc się do Regulaminu utrzymania czystości i porządku powiedział, że opinia została wydana pozytywna z zastrzeżeniem, że należy dopisać punkt dotyczący deratyzacji i zostało to już dopisane. Poinformował, że jeżeli chodzi o projekt uchwały dotyczący szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych to Pani opiniująca bardzo mocno nalega, aby w §3 ust. 1 pkt. 1 i 2 dopisać „nie dopuszczając do przepelniania pojemników”. Zaznaczył, że taki zapis jest dla nas bardzo niekorzystny, ponieważ w momencie, gdy ktoś zapełni kubel już po 2 dniach może zadzwonić z prośbą o ponowne jego opróżnienie (za darmo, w ramach opłaty). Powiedział, że próbował tłumaczyć Pani, że to może się odbić na kosztach systemu, a tym samym na opłatach dla mieszkańców, ale nie był to dla niej argument. Poinformował, że ustawa daje możliwość wprowadzenia uchwały o usługach odpłatnych, w której można byłoby określić, że każdy wywóz śmieci poza harmonogramem byłby odpłatny.

Radny Witold Nazimek powiedział, że jego zdaniem to właściciel powinien zadbać o to, aby kubły się nie przepelniały i jeżeli mu się nie mieszczą powinien postawić drugi kubel. Zapytał, czy poprzez zabranie kontenerów ilość deklaracji wzrosła?

Pan Jakub Zawada odpowiedział, że tak, ale nieznacznie.

Radni jednogłośnie wyrazili zgodę na przygotowanie projektu uchwały w sprawie usług odpłatnych.

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała dwa przedstawione projekty uchwał.

Ad. 1 0:28:20

Pani Ewa Żurawik Dyrektor SP w Świątnikach poinformowała, że zostały zakupione stoły i krzesła, a w dalszej kolejności zostaną zamówione pomoce dydaktyczne. Dodała, że zaplanowane jest również połączenie części szkolnej, z częścią mieszkalną, aby stworzyć świetlicę. Poinformowała, że czeka również na wymianę 3 okien, które po konsultacji z Konserwatorem Zabytków są już przygotowywane. Zaznaczyła, że dzieci będą uczyły się na jedną zmianę.

Pani Mariola Pilichowska Dyrektor SP w Rogowie Sobóckim poinformowała, że specjalna sala dla kl. VIII nie jest przygotowywana, ponieważ dzieci pozostają w obecnej klasie, a pomoce naukowe zostaną zakupione dopiero po sprawozdaniu półrocznym. Dodała, że powstała na strychu nowa sala komputerowa, która została już umeblowana. Poinformowała, że obecna sala komputerowa po przeniesieniu musiała zostać wyremontowana, aby mogła służyć za salę lekcyjną. Zaznaczyła, że jeżeli chodzi o bibliotekę to nadal znajduje się w kontenerze. Poinformowała, że dzieci będą uczyły się na jedną zmianę.

Sekretarz SP Nr 2 poinformowała, że mają już zakupione pomoce dydaktyczne do klasy VIII, a jeżeli pozwoli na to budżet wymienione zostaną także krzesła i ławki. Dodała, że planowana jest jednozmianowość.

Przewodnicząca komisji Ewa Białobrzaska powiedziała, że analizując materiały zauważyła, że SP Nr 2 ma najmniej godzin z zakresu biblioteki, psychologa, pedagoga. Zapytała, czy Pani Dyrektor występowała o zwiększenie tych godzin?

Sekretarz SP Nr 2 powiedziała, że przekaże to pytanie Pani Dyrektor.

Radny Krzysztof Krzeszowski powiedział, że w tabeli, którą otrzymali Radni wkradł się chyba jakiś błąd, ponieważ przy SP Nr 2 w wierszu dotyczącym etyki liczba oddziałów wynosi 0, liczba uczniów wynosi 0, a liczba godzin wynosi 4.

Ad. 2

Pan Mirosław Jarosz Dyrektor SP Nr 1 poinformował, że po raz pierwszy wyrównała się różnica pomiędzy wynikami egzaminów z części humanistycznej i matematycznej i dodatkowo wyniki wzrosły (język polski - stanin 6, historia, WOS - stanin 6, matematyka – stanin 6, przyroda – stanin 6, język angielski – stanin 5). Zaznaczył, że jeżeli chodzi o wynik z języka angielskiego to spodziewali się tego, ponieważ od 6 lat borykają się ze skompletowaniem stałej kadry. Odnosząc się do organizacji roku szkolnego poinformował, że planowana jest 1 zmiana, a liczba dzieci spadnie jedynie nieznacznie, ponieważ będą 3 grupy w przedszkolu. Poinformował, że aby przygotować szkołę do nowego roku szkolnego wykonują podstawowe prace, na które pozwala im budżet.

Pani Izabela Wygoda Wicedyrektor Przedszkola poinformowała, że mają jeden oddział 0 w budynku przy ul. Świdnickiej, który jest bardzo liczny (34 dzieci) i cały czas pojawiają się rodzice zapisujący dzieci. Powiedziała, że aktualnie remontują plac zabaw, na który wspólnie z rodzicami zebrali 10.100 zł. Poinformowała, że niestety czeka ich jeszcze remont dolnego korytarza po zalaniu.

Ad. 3

Pan Michał Hajdukiewicz Z-ca Dyrektora ŚOKSiR ds. Kultury przedstawił ramowy program wakacji dla dzieci i młodzieży. Poinformował, że w lipcu w ramach „Lata w mieście” zostaną zorganizowane 2 kina plenerowe (jedno w Rynku, drugie w Rogowie Sobóckim), a w sierpniu kino plenerowe zostanie zorganizowane w Sobótce Górcie w parku. Poinformował, że planowane jest również mobilne kino sferyczne 360° (biletowane). Zaprosił wszystkich na otwarcie wystawy plenerowej „Sobótka w XX w”. Poinformował, że niedługo złożą także do urzędu wnioski w sprawie tablic informacyjnych i ich podziału na część prywatną i część publiczną, aby wprowadzić pewien ład i porządek.

Przewodnicząca komisji Ewa Białobrzaska zwróciła się z prośbą, aby co jakiś czas uzupełniać plakaty informujące o programie wakacyjnym, ponieważ często ich żywot jest bardzo krótki.

Ad. 4 0:52

Pani Joanna Rudel-Tarnawa Prezes Stowarzyszenia AKTYWNI poinformowała, że

zgodnie z ustaleniami na poprzedniej komisji przesłała koszty funkcjonowania Małego Przedszkola na adres Przewodniczącej Komisji oraz Pana Jacka Ostrowskiego.

Przewodnicząca komisji Ewa Białobrzaska powiedziała, że niestety nic nie otrzymała. Poprosiła, aby wszystkie materiały przesłać do Biura Rady wyraźnie określając swoje oczekiwania, a materiały te na pewno dotrą do wszystkich Radnych i wówczas na kolejnej komisji będą mogli na ten temat porozmawiać.

Pani Joanna Rudel-Tarnawa Prezes Stowarzyszenia AKTYWNI powiedziała, że odbyło się również spotkanie z rodzicami, podniesiono opłatę oraz poprosiła rodziców, aby poszukiwali innych rodziców, którzy zechcieliby zapisać do nich swoje dzieci, aby koszty rozkładały się na większą ilość osób. Powiedziała, że chciałaby również porozmawiać o wsparciu szkoły przy termomodernizacji budynku. Dodała, że na temat wkładu własnego rozmawiali już na ostatniej Komisji Budżetowo-Gospodarczej i Rolnictwa. Poinformowała, że odbyło się również spotkanie z Burmistrzem na którym dowiedzieli się, że gmina postara się im pomóc. Dodała, że złożyła już w tej sprawie pismo do WFOŚ, ale na chwilę obecną odpowiedź ma jedynie w formie scanu. Powiedziała, że z pisma wynika iż gmina może zaciągnąć pożyczkę na ten cel, ale swoją decyzję uzależniają jeszcze od Urzędu Marszałkowskiego.

Pani Magdalena Sączawa – Szwedowska Skarbnik MiG wyjaśniła, że aby zaciągnąć pożyczkę musi być zgoda Rady Miejskiej. Dodała, że w związku z tym, gdy zebrana zostanie cała dokumentacja musi zostać ona zaopiniowana na komisjach.

Pani Joanna Rudel-Tarnawa Prezes Stowarzyszenia AKTYWNI wyjaśniła, że ona musi podpisać umowę, a jej podpisanie uzależnione jest od tego, czy gmina im pomoże czy nie. Zapytała Radnych jaka będzie ich decyzja, jeżeli dostarczy zgodę WFOŚ oraz Urzędu Marszałkowskiego?

Radny Krzysztof Krzeszowski powiedział, że uczestniczył w spotkaniu z Burmistrzem i co do intencji Pani Prezes na pewno ma rację, ale na spotkaniu pojawiło się również bardzo dużo zastrzeżeń prawnych i umówili się, że w bardzo krótkim czasie do Pani Skarbnik zostaną dostarczone niezbędne informacje. Dodał, że prosił również, aby te dokumenty zostały dostarczone na komisję oświatową. Poprosił, aby nie oczekiwać od Radnych, że podejmą dzisiaj jakąś decyzję skoro nie widzieli żadnych dokumentów.

Pani Joanna Rudel-Tarnawa Prezes Stowarzyszenia AKTYWNI wyjaśniła, że ona również nie ma wpływu na to jak szybko inne urzędy wydadzą jej stosowne dokumenty.

Pani Magdalena Sączawa – Szwedowska Skarbnik MiG wyjaśniła, że ona nie otrzymała jeszcze żadnych dokumentów, a w Urzędzie one również muszą trafić do prawnika.

Radny Witold Nazimek zapytał jak szybko ta decyzja musiałaby zostać podjęta? Zaznaczył, że następna komisja budżetowa odbędzie się dopiero 20 sierpnia. Powiedział, że jeżeli sytuacja będzie wymagała szybszego spotkania to może Pani Skarbnik powiadomi całą Radę.

Przewodnicząca komisji Ewa Białobrzaska powiedział, że sprawa jest poważna, ponieważ dotyczy zaciągnięcia kolejnego długu i muszą się w niej wypowiedzieć wszyscy Radni.

Pani Magdalena Sączawa – Szwedowska Skarbnik MiG powiedziała, że Gmina czeka również na opinię RIO w sprawie dużej pożyczki na kanalizację. Dodała, że w tej sprawie również będzie potrzebna ich opinia i nawet jeżeli Rada wyrazi zgodę to nie jest to jeszcze koniec drogi.

Projekt uchwały w sprawie regulaminu dodatków dla nauczycieli 1:06

Przewodnicząca komisji Ewa Białobrzaska powiedział, że już wielokrotnie rozmawiali na temat tego projektu uchwały. Dodała, że obecnie proponowane zapisy w rozdziałach IV i VII nie generują dodatkowych kosztów dopóki są takie stawki, jakie są. Powiedziała, że zaproponowali, aby uwzględnić ten stan, który jest, ponieważ dodatki są wypłacane dyrektorom bez stosownych uregulowań w regulaminie. Odczytała proponowane, procentowe wysokości dodatków funkcyjnych. Zaznaczyła, że Radni otrzymali również symulację wzrostu kosztów, gdyby Burmistrz podjął decyzję o dokonaniu zwiększeń. Podkreśliła, że w Rozdziale VII dodatek nie jest już uzależniony od wielkości placówki. Zaznaczyła, że proponowane zmiany zostały już uzgodnione ze związkami zawodowymi.

Radny Zbigniew Goldwasser powiedział, że nie bardzo rozumie dlaczego niektóre elementy projektu uchwały są napisane kursywą. Poinformował, że w rozdziale IV kursywą dopisano

„osiągnięcia dydaktyczno-wychowawcze”, a tego typu osiągnięcia zostały już uwzględnione przy dodatku motywacyjnym dlatego proponuje ich wykreślenie. Odnosząc się do zapisów dotyczących trudnych lub uciążliwych warunków pracy z dziećmi posiadającymi orzeczenia (§ 7) zapytał, gdzie w tym wszystkim jest nauczyciel wspomagający?

Pani Ewa Żurawik Dyrektor SP w Świątnikach wyjaśniła, że przy godzinach, gdzie jest nauczyciel wspomagający ten dodatek nie jest liczony.

Radny Zbigniew Goldwasser powiedział, że ma również wrażenie, że początek Rozdziału VI został przepisany z ustawy, a nie powinno się tego robić.

Przewodnicząca komisji Ewa Białobrzaska wyjaśniła, że to nie było wcześniej uregulowane, a musi zostać określone. Odnosząc się do podwójnego wprowadzenia „osiągnięć dydaktyczno-wychowawczych” jako kryterium powiedziała, że nie widzi w tym żadnej sprzeczności.

Radny Zbigniew Goldwasser powiedział, że na początku projektu uchwały w § 3 określamy, kto jest kim, a później pod koniec Rozdziału VII pojawia się pojęcie „organu prowadzącego” do którego nie ma odnośnika.

Przewodnicząca komisji Ewa Białobrzaska powiedziała, że dzisiaj rozmawiała z Kierownikiem Oświaty w tej sprawie i prosiła o zmianę tego zapisu na „po uzyskaniu zgody organu prowadzącego”. Dodała, że jest to zapis, który pozwoli uregulować sytuacje takie, jak np. miała miejsce w SP 1, gdzie nie było przez dłuższy okres Dyrektora, ani Wicedyrektorów i trzeba było jakoś zrekompenzować nauczycielom przejęcie pewnych obowiązków.

Radny Zbigniew Goldwasser wyjaśnił, że chodzi mu o wprowadzenie w słowniku definicji „organu prowadzącego”.

Pan Mirosław Jarosz Dyrektor SP 1 zapytał, czy biorąc pod uwagę nowe przepisy, jakie wchodzi od 1 września wprowadzenie tego regulaminu nie spowoduje sytuacji, że Wicedyrektor będzie zarabiał mniej niż nauczyciele?

Przewodnicząca komisji Ewa Białobrzaska powiedziała, że dla niej to nie jest argument.

Pan Mirosław Jarosz Dyrektor SP 1 powiedział, że nie zgodzi się z tym, ponieważ sięgając wstecz jego nauczyciele z godzinami ponadwymiarowymi zarabiali więcej od niego.

Przewodnicząca komisji Ewa Białobrzaska powiedziała, że ona również zarabiała mniej od nauczycieli, którzy mieli 1,5 etatu, ale to nie jest argument.

Pan Jacek Ostrowski zaprosił Dyrektora po komisji do siebie, aby mogli policzyć, czy taka teoretyczna sytuacja w ogóle może mieć miejsce.

Pani Magdalena Sączawa – Szwedowska Skarbnik MiG odnosząc się do wypowiedzi, że podjęcie omawianego projektu nie pociąga za sobą skutków finansowych powiedziała, że nie będzie ich jedynie w tym roku. Zapytała Referat Oświaty w jaki sposób Dyrektorki będą liczyli to w planie finansowym, ponieważ mając taką uchwałę, będą mieli również narzędzie? Dodała, że Dyrektor, który nie naliczy tego wzrostu w planie nie będzie miał zabezpieczonych na ten cel środków.

Przewodnicząca komisji Ewa Białobrzaska powiedziała, że przy konstruowaniu planów finansowych powinny się znaleźć wytyczne organu prowadzącego.

Pani Magdalena Sączawa – Szwedowska Skarbnik MiG powiedziała, że nie mogą tego robić.

Pan Mirosław Jarosz Dyrektor SP 1 zapytał o jakim w ogóle planowaniu jest mowa skoro szkoły składają swoje plany finansowe, a później otrzymują jedynie informację, że plany zostały obniżone.

Pani Magdalena Sączawa – Szwedowska Skarbnik MiG powiedziała, że ona na miejscu Dyrektorów, gdyby dostała takie narzędzie jak omawiana uchwała to liczyłaby plan po maksymalnych stawkach, aby mieć zabezpieczone środki. Zwróciła uwagę, że gdyby w oświacie był specjalny system, który przelicza plany wszyscy byliby pewni, że nie ma w nim błędów. Dodała, że nie chciałaby, aby wspomniany regulamin powstał tylko po to, aby był, ale aby rzeczywiście można było z niego korzystać.

Przewodnicząca komisji Ewa Białobrzaska powiedziała, że jej zdaniem to organ prowadzący ma w tej sprawie dużo do powiedzenia.

Pan Mirosław Jarosz Dyrektor SP 1 powiedział, że robi rzetelny budżet, nad którym pracuje sztab ludzi i nagle dostaje sygnał, że należy obniżyć budżet o milion więc zastanawia się o jakim planowaniu jest w ogóle mowa.

Pani Magdalena Sączawa – Szwedowska Skarbnik MiG wyjaśniła, że taka sytuacja dotyczy wszystkich jednostek i nie ma innej możliwości w momencie, kiedy potrzeby wynoszą 100 mln zł, a budżet 60 mln. zł

Pan Mirosław Jarosz Dyrektor SP 1 wyjaśnił, że przyznany mu budżet pozwala na funkcjonowanie placówki jedynie do końca sierpnia.

Pani Magdalena Sączawa – Szwedowska Skarbnik MiG zwróciła uwagę na obciążoną subwencją oświatową. Dodała, że rok jest bardzo ciężki, bo praktycznie na każdej inwestycji są wyższe ceny.

Przewodnicząca komisji Ewa Białobrzaska powiedziała, że jej zdaniem przy obniżaniu budżetów szkołom powinny być prowadzone jakieś rozmowy i negocjacje z Dyrektorem.

Pani Magdalena Sączawa – Szwedowska Skarbnik MiG powiedziała, że to już jest rola Referatu Oświaty i ona nie bierze w tym udziału, podobnie jak nie brała go poprzednia Pani Skarbnik.

Pan Jacek Ostrowski przypomniał, że przedstawiana uchwała wchodzi w życie dopiero od 1 stycznia 2019r. Dodał, że zapis dotyczący zwiększenia minimalnej płacy obowiązuje od 2008r. Odnosząc się do zwiększania stawek nauczycielom wyjaśnił, że dotyczy to jedynie wyjątkowych sytuacji, ponieważ gdyby nagle dotyczyło to wszystkich nauczycieli to skutek finansowy wyniesie 800.000 zł.

Zarządzono głosowanie nad pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego projektu uchwały Głosów „za” 2, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 5, „nieobecnych” 3

Przewodnicząca komisji Ewa Białobrzaska powiedziała, że zarówno do Rady jak i do Burmistrza wpłynęło pismo w sprawie zmniejszenia populacji kleszczy Dodała, że ma nadzieję, że Gmina podejmie odpowiednie kroki w tej sprawie.

Pan Andrzej Szawan odpowiedział, że robili rozeznanie rynku i oferta jednej z firm wynosi 45.000 zł, ale pojawiła się również kolejna oferta dużo tańsza i będą chcieli zaprosić przedstawiciela tej firmy na rozmowę. Dodał, że na kolejnej komisji przedstawi informację jak zakończyły się te rozmowy. Powiedział, że planują również skonsultować to z Powiatowym Inspektorem Sanitarnym.

Radny Zbigniew Goldwasser zaznaczył, że osoby, które podpisywały się pod tą petycją zwracały także uwagę na tereny leśne. Dodał, że ze względu na ilość terenów leśnych powinniśmy ograniczyć się jedynie do terenów miejskich.

Przewodnicząca komisji Ewa Białobrzaska powiedziała, że należy pamiętać nie tylko o parkach, ale również o terenach szkolnych i przedszkolnych. Zaznaczyła, że niestety ze względu na obszar nie ma możliwości zastosowania środków chemicznych na terenie leśnym. Zapytała członków komisji czy mają jakieś pytania do Dyrektora w związku z otrzymanym wykazem na temat przeprowadzonych kontroli w SP 1?

Brak pytań.

Inwestycje 1:49

Pan Andrzej Szawan przedstawił dodatkowe koszty związane z realizowanymi zadaniami inwestycyjnymi (informacja w wersji pisemnej stanowi załącznik do protokołu). Omawiając zadania związane z Regionalnym Centrum Kultury powiedział, że musimy również pamiętać o parkingu, który w przyszłości trzeba będzie wykonać.

Radny Aleksander Łęźniak zasugerował, aby w miejscu, gdzie teraz stoi kontener Caritasu na odzież wysypać tłuczeń aż do chodnika.

Radny Witold Nazimek powiedział, że chciałby, aby parking został wyraźnie wydzielony, a być może nawet ogrodzony.

Przewodnicząca komisji Ewa Białobrzaska powiedziała, że nie można zapomnieć również o odnowieniu słupa informacyjnego.

Radny Zbigniew Goldwasser zapytał dlaczego dużo wcześniej nie wykonano wodociągu na ul. Słowackiego i ul. Krótkiej skoro było wiadomo, że jest to niezbędne przy rewitalizacji?

Pan Jakub Zawada odpowiedział, że nie wiedzieli, czy uda się wyłonić wykonawcę na zadanie dotyczące „zagospodarowania przestrzeni publicznej od u. Chopina do Alei Św. Anny”. Zaznaczył, że zakres tych prac jest na tyle mały, że nie obawiałby się

o zachowanie terminu.

Radny Krzysztof Krzeszowski zapytał, czy w tym roku musielibyśmy pomyśleć już o ogrodzeniu cmentarza od strony skweru skoro prace ruszają od góry?

Pan Andrzej Szawan odpowiedział, że nie. Dodał, że pomyślą o tym w przyszłorocznym budżecie.

Pani Magdalena Sączawa – Szwedowska Skarbnik MiG przedstawiła propozycję zabezpieczenia kwoty 736.000 zł wynikającą z dodatkowych kosztów inwestycyjnych (127.627,16 – wolne środki, 608. 372,84 - nadwyżka budżetowa). Powiedziała, że dodatkowo w uchwale nastąpi zmniejszenie pożyczki na piece o około 20 tys. zł w latach 2019-2020 oraz zmiana klasyfikacji w OPS w związku ze zwrotem świadczeń 500+.

Pan Jakub Zawada odnosząc się do zadania związanego z budową skateparku powiedział, że w ogóle nie możemy rozstrzygnąć przetargu, ponieważ oferowane ceny są trzykrotnie wyższe niż kwota zabezpieczona w budżecie.

Pan Andrzej Szawan powiedział, że trzeba podjąć decyzję w którą stronę teraz idziemy.

Radny Krzysztof Krzeszowski powiedział, że pojawiła się koncepcja budowy placu zabaw połączonego z siłownią zewnętrzną i jego zdaniem jest to chyba bardziej logiczne.

Radny Andrzej Kociński powiedział, że również jest za tym, aby w ramach zaplanowanej kwoty zrobić coś, co będzie służyło szerszej społeczności.

Pan Jakub Zawada wyjaśnił, że musielibyśmy zerwać umowę z Urzędem Marszałkowskim, ale nie ma gwarancji, że później znowu uzyskamy te środki, ponieważ do kolejnego ogłoszonego konkursu mogą się już zgłosić także inne gminy lub organizacje.

Przewodnicząca komisji Ewa Białobrzaska zapytała, co ma większe szanse realizacji: skatepark czy siłownia zewnętrzna i plac zabaw?

Pan Jakub Zawada odpowiedział, że siłownia zewnętrzna i plac zabaw, ponieważ jak pokazały przetargi nie mamy zabezpieczonej odpowiedniej kwoty na budowę skateparku.

Komisja jednogłośnie (7 głosów „za”) poparała zamianę budowy skateparki na budowę siłowni zewnętrznej wraz z placem zabaw.

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała proponowane zmiany budżetu.

Protokołowała

Agata Rekść

Przewodnicząca Komisji

Ewa Białobrzaska